
 

Výkonný výbor TJ PARAMO Pardubice z.s. dne  26.června 2023 
 

Výkonný výbor  byl svolán  písemnou pozvánkou  z  12.června 2023 a v souladu se stanovami TJ. Pozváni 

rovněž členové revizní komise a účetní. 

 

 Přítomni: Klimpl, Benda, Votava, Sehnoutek – Topič, Staňková 

 

 

Výkonný výbor byl zahájen v 17,30 hodin. Schůzku řídil Mgr.Klimpl. 

 

Body programu: 

 

1. Dotační tituly v roce 2023 

 

- Dotační tituly z Magistrátu města Pardubic a NSA + příspěvek od UMO 6 budou podrobně projednány na valné 

hromadě, která následuje po schůzce VV. 

 

 

2. Aktuální stav v TJ 

 

- Orgánům TJ byl zaslán návrh termínu pro konání valné hromady. Navržen byl termín 26.června 2023, 

pozvánka byla vyvěšena 8.6.2023. Všichni členové VV, RK a účetní TJ obdrželi návrh výroční zprávy za rok 

2022. Návrh zprávy revizní komise za rok 2022 byl předán na schůzce VV. 

 

- p.Benda informoval o ukončení mistrovských soutěží. Zároveň uvedl, že do ročníku 2023-2024 bylo přihlášeno 

8 celků (mužstvo dospělých A, B+Lány, dorostu, starších žáků, mladších žáků, starší přípravky, mladší přípravky 

dva celky). 

Mimo to bude působit v oddílu kopané ještě minipřípravka. Oddíl by potřeboval navýšit počty trenérů, ale příliš 

velký zájem od rodičů není. Otazník visí nad trenérem Duškem u minipřípravky. 

 

- p.Benda předal výsledky našich týmů v soutěžním roce 2022-2023: 

  A mužstvo        - Muži IV.třída – 1.místo a postup do vyšší soutěže 

  Dorost              - Okresní přebor – 6.místo 

  St. Žáci            - Okresní přebor – 1.místo bez ztráty jediného bodu! 

  Ml. Žáci          - Okresní přebor – 6.místo 

  St. Přípravka      – Krajský přebor – 9.místo 

  Ml. Přípravka A – Krajský přebor – 12.místo 

  Ml. Přípravka B – Okresní přebor – 4.místo 

 

- p. Benda podal informaci o Dnu kopané dne 23.6.2023. Akce byla vydařená s účastí odhadem 150-200 lidí. 

Převahu měla mládež. V dopoledních hodinách využily děti z mateřské školky atrakci – skákací hrad. K 

vyúčtování dotace byly předány dva doklady (Makro a pronájem trenažeru). 

 

- probíhá řízení ohledně elektrické přípojky na tréninkové hřiště (zajišťuje pan Mergl) 

- byla podána žádost na Magistrát Pardubice ohledně úpravy provozu u hřiště (p.Zita a p.Klimpl) 

- panu Bendovi byl předán návrh podnájemní smlouvy mezi AMK ZP a TJ PARAMO k dalšímu jednání. 

 

- znovu projednat vstup p.Hájkové do členské základny TJ PARAMO  zejména kvůli udržení členské základny 

mládeže v případě její korekce o neplatící a nesportující členy v oddílech kopané. 

Projedná pan Klimpl a Sehnoutek. 

 

- p.Sehnoutek dokončí jednání s firmou TLAPNET ohledně nájmu. 

 

- p.Staňková oznámila ukončení práce účetní TJ k 31.12.2023.Výkonný výbor zajistí náhradní řešení, p.Staňková 

pomůže se zácvikem. 

 

 

 

  



3. Finanční plán: 

 

Kopaná – příjmové položky: členské příspěvky, sponzorské dary, parkoviště, dotační tituly.  Největší nákladovou 

položkou bude připojení elektřiny na tréninkové hřiště. 

 

TJ – fixní nájmy tělocvična, poměrná část nájmů za sál (jaro 2023), dotační prostředky. V tělocvičně se počítá s 

dokončením úprav venkovních prostor  a dokončení nového napojení vody. 

 

 

Předpokladem pro zpracování a schválení finančních plánů je  pověření od valné hromady v červnu 2022. 

Zodpovídá p.Klimpl a p.Benda 

 

Výkonný výbor byl ukončen v 18,30. 

 

Zapsal: Mgr.Klimpl 30.06.2023 

Pardubice – Svítkov   

 

 

 

 


